
合金刀具木工刀具，进口双刃铣刀6*42

产品名称 合金刀具木工刀具，进口双刃铣刀6*42

公司名称 广州桦锐刀具有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:
型号:HRA2L6*42
类型:端铣刀

公司地址 中国 广东 广州市天河区
广州市天河区大岗工业区灏景大厦1036

联系电话 86-020-82317103

产品详情

材质:a系列采用德国k55uf微粒硬质合金适合:中密度板、夹板、多层木板

关于我们：

        广州桦锐刀具有限公司创办于1998年，是一家现代化的专业刀具制造厂商。公司在这十
多年的发展中，积极和机关科研机构合作，开发新品硬质合金刀具和制造技术，为硬质合金刀具在中国
的推广和应用作出了卓越的贡献，同时也带动了相关产业技术的进步。        公司拥有雄厚的
技术力量和国际先进的水平的工艺、技术和设备。从德国和澳大利亚引进了数台专业生产整体硬质合金
刀具的数控设备以及高精度的检测机，建立了以硬质合金雕刻切割刀具为主的多条生产线。公司在科学
管理的基础上按iso0900:2000国际标准控制产品质量，为用户精心设计制作每一把刀具。        
桦锐雕刻切割刀具是专业为数控雕刻机、雕铣机，及加工中心开发的小柄径，高速，高精度的系列雕刻
铣、切割加工工具，是国内外公认的知名雕刻切割机刀具品牌。a系列雕刻切割刀具，全部采用进口超微
粒钨钢材料，经五轴联动数控磨床，专利特殊刃磨工艺精制而成，具有超强的耐磨性和抗断性。广泛应
用于模具、工业制造、电子、钟表、pc、pmma镜片、工艺品、家具、木业、广告制作等行业，可加工各
类金属、塑料、压克力、材脂、密度板、木料等，它的推出填补了国内专业雕刻切割刀具中高档品质系
列的空白，凡用过此款刀具的用户都会对它的高效率高品质铣削加工所带来的高效益而震撼不已，往往
因此爱不释手。它是雕刻机厂家、雕刻加工厂、模具制造、精密雕刻制造之首选。产品已经得到东西欧
，北美，非洲，中东地区及亚洲许多国家各户的认可和赞誉。       
我们的宗旨是提供给客户质优价廉的产品，并提供周到的服务。

guangzhou huarui tool co.,ltd,  established in 1998, is a modern professional manufacturer of cutting tools.
duringdozens of year’s development, we have established a close partnership with research institutes and by their
help we made a greatachievement on the development of new tungsten carbide cutting tools, which has contributed a
lot to the promotion and development oftungsten carbide cutting tools in china and driven the technology
development of related industries.        our company has strong technical support and the international
advanced level of technology, techniques and equipments.several sets of professional producing machine of solid



carbide cutting tools for cnc equipment and high precision testingmachines had been imported from germany and
australia, which enable us to established several production lines. scientificmanagement, faithful service, we will offer
you products with a high quality under iso 9001 : 2000 stardards.        huarui  is a well-known mark in
china and abroad, a professional manufaturer of engraving and cutting tools, thecutters are of small shank diameter,
high speed and high precision for numerical control carving machines, routers and processingcenters. series a, made
of imported ultra-fine particle tungsten carbide, processed by 5-axis cnc grinding machine and specialsharpening,
high abrasion resistance and anti-broken. it’s been widely used in the fields of moulds, industrial
manufacturing,electronic, watches, clock, pc, pmma lens, handicrafts, furniture, wood advertising production and
other industries.it suits for all kinds of metal, plastic, acrylic, material resin, mdf, wood etc. its has ended the situation
of lackingmedium and high quality engraving and cutting tools in china, all the users had been shocked by its
highefficiency, high-quality milling processing, it’s the best choice for engraving machine manufacturers,carving and
processing, mold manufacturing, precise carving and manufacturing. it has earned a widereputation in europe, north
america, africa, the mid-east and asia.     we aim at providing good quality products at low price with satisfying
service.

本产品的品牌是HUARUI，型号是HRA2L6*42，类型是端铣刀，材质是硬质合金，是否涂层是非涂层，
是否进口是是，适用机床是木工机床，加工范围是材质:A系列采用德国K55UF微粒硬质合金，规格（直
径*全长）是6*70（mm），标准编号是HRA2L6*42，规格是6*42，样品或现货是现货
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